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Kelemen Hunor: Guvernul va fi într-o oarecare masura de sacrificiu; vor fi doua

cote TVA

Guvernul va fi într-o oarecare masura de sacrificiu, fiindca  'urmeaza niște masuri care îi vor enerva pe

toți', a afirmat duminica  președintele UDMR, Kelemen Hunor, care a adaugat ca în programul de 

guvernare nu scrie ca va crește TVA.

'Va fi într-o oarecare masura de sacrificiu (Guvernul - n.r.), fiindca  urmeaza niște masuri care îi vor enerva pe toți.

Și, daca nu poți sa dai  și mesajul - nu numai mesajul și acțiunea și deciziile - ca este o  guvernare justa și lucrurile

se vor îndrepta acolo unde s-au scapat  lucrurile de sub control, atunci va fi într-adevar un sacrificiu mai  mare și

mai rapid. Dar eu aș vrea sa cred ca în urmatorii ani aceasta  coaliție cu toate disputele (...) va gasi un echilibru', a

declarat  Kelemen Hunor la Digi 24.

El a precizat ca în programul de guvernare nu scrie cum trebuie crescuta  Taxa pe Valoare Adaugata, problema

fiind legata însa de modalitatea de  creștere a veniturilor.

'În programul de guvernare, probabil ca - trebuie sa așteptam textul  final - va scrie ca trebuia sa creștem veniturile,

ceea ce este și în  acordul cu Comisia, fiindca noi avem în acest moment un deficit uriaș și  exista o procedura de

la Comisie, împotriva statelor care au depașit un  anumit procent de deficit. Deci trebuie sa creștem veniturile, dar 

problema ramâne cum crești veniturilor și cum scazi cheltuielile. Din  acest punct de vedere au fost enorm de

multe discuții. TVA-ul este  modalitatea cea mai simpla, fiindca poți sa introduci relativ repede și  banii vin, dar

reduci consumul, crești inflația. Daca nu faci cu masura,  atunci s-ar putea sa nu mai ai acele venituri la care tu

te-ai gândit  când ai facut calculele, fiindca daca se reduce consumul și economia  româneasca este mult, mult

bazata pe consum, atunci și veniturile scad.  Pe de alta parte, daca tu tai investițiile, nu ajuți economia, atunci 

racești economia și vei intra în recesiune și atunci nici nu încasezi și  economia nu o sa mearga, lucrurile se vor

complica. De aceea trebuie  echilibrat, trebuie gândit foarte, foarte bine', a atras atenția liderul  UDMR.

Potrivit acestuia, în România, PIB-ul a crescut, însa veniturile nu, și trebuie vazut de ce nu se colecteaza.

'Și acolo trebuie foarte repede gasita o soluție pragmatica la ANAF, și  la Vama (...). Pe de alta parte, da, vor fi

doua cote TVA. Ramâne 19%,  tot ce e la 19, ramâne la 19, se va aranja asta, dar aici, sigur, noul  ministru de

Finanțe va iniția și premierul va asuma și atunci vom vedea  cu toții exact ce se va întâmpla. Eu am cerut sa

ramânem la cota mica,  sa nu ajungem la 19% - asta a fost o discuție (...), fiindca totuși în  domeniul culturii e

nevoie de un sprijin, daca nu vrem sa o omorâm în  totalitate', a adaugat președintele UDMR.
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